

卡特彼勒底盘(徐州) 有限公司

卡特彼勒底盘(徐州)有限公司成立于2011年6月,工厂占地约6.7万m²,主要为卡特彼勒(徐州)有限公司以及OEM客户生产底盘产品和零部件。



卡特彼勒底盘(徐州)有限公司
地址:江苏省徐州市经济开发区金川路8号
邮编:221000

CATERPILLAR[®]
卡特彼勒



卡特彼勒底盘（徐州）有限公司积极履行企业社会责任，关注可持续发展，开展了一系列可循环利用项目。目前生产废液均由污水处理站处理并执行国家Ⅰ级排放标准。切削液等生产辅助材料实现回收循环使用。冷凝水回收项目每年回收、利用冷凝水近1,000吨。另外，从2013年开始，卡特彼勒底盘（徐州）有限公司每年都积极参与“卡特彼勒基金会公益林活动”。

自公司成立以来，卡特彼勒底盘（徐州）有限公司员工每年为徐州彭城培智学校学生提供文具和日常必需品方面的捐助。卡特彼勒基金会则自2011年起为该校学生提供住宿费、营养餐，并为贫困生提供医疗帮助。

Caterpillar Undercarriage (Xuzhou) Co., Ltd.

Established in June 2011, the Caterpillar Undercarriage (Xuzhou) Co., Ltd. Facility has an area of 67,000m² and produces undercarriage products and components for Caterpillar (Xuzhou) Ltd. and OEM customers.



Caterpillar Undercarriage (Xuzhou) Co., Ltd.

Address: No. 8 Jinchuan Road, Xuzhou Economic and Technological
Development Zone, Xuzhou, Jiangsu Province, China
Postcode: 221000

CATERPILLAR[®]
卡特彼勒



Caterpillar Undercarriage (Xuzhou) Co., Ltd. is committed to corporate social responsibility with a focus on sustainability and has launched a series of recycling projects. Production waste liquid is disposed of using a sewage treatment station, in strict compliance with the national Class-I waste water discharge standard. Auxiliary production materials, including cutting coolant, is properly recycled. Nearly 1,000 tons of condensate is recycled annually through the condensate recycling project. In addition, Caterpillar Undercarriage (Xuzhou) Co., Ltd. has participated in the Caterpillar Foundation Charity Forest project annually since 2013.

Since the establishment of Caterpillar Undercarriage (Xuzhou) Co., Ltd., employees of the company have donated annually to support students of Pengcheng Special Education School including providing supplies. Since 2011, Caterpillar Foundation has sponsored students of Xuzhou Pengcheng Special Education School for their room and board and also provided medical assistance to impoverished students.